
Zápisnica z 2. rokovania Komisie pre podporu komunikácie a inklúzie občanov 

 

K číslu:  KI 2/2024 

Prílohy :   -      Prezenčná listina 

- Podklady k činnosti /burza, výlet Nový Targ, brigáda s DSS-Méta/ 

 

Dňa 09. apríla 2024 (utorok) o 17.20 hodine sa v novovytvorenej kancelárii poslancov obce Lipovec uskutočnilo 

druhé rokovanie Komisie pre podporu komunikácie a inklúzie občanov obce Lipovec. Komisiu otvorila 

predsedníčka komisie , ktorá je zároveň aj zapisovateľkou a za overovateľa zápisnice určila: p. Ivetu Vozárovú. 

Komisia bola uznášaniaschopná, zúčastnení boli všetci 6 členovia komisie. Predsedníčka komisie predložila na 

prerokovanie návrh programu druhého rokovania komisie, ktorý bol dňa 30.03.2024 zaslaný všetkým členom 

komisie v tomto znení: 

  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľa 

3. Zhodnotenie činnosti komisie za 1.štvrťrok 2024 /burza, výlet, brigáda s DSS – Méta.../ a plánované 

aktivity 

4. Prijatie uznesení 

5. Záver 

 
 
Návrh programu bol prerokovaný. Predsedníčka komisie otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Predsedníčka komisie dala o návrhu programu hlasovať: 

Za: 6 

Proti: 0  

Zdržal sa : 0 

Návrh bol prijatý. Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: Uznesenie č. 3/2024 -  Komisia pre podporu komunikácie 

a inklúzie občanov Schvaľuje Program 2. zasadnutia komisie 

 

Predsedníčka komisie stručne oboznámila prítomných členov s aktivitami komisie za prvý štvrťrok 2024. Dňa 

2.3.2024 sa v priestoroch  KD uskutočnil pilotný projekt susedskej burzy. O burzu nebol zo strany občanov veľký 

záujem, avšak naplnil sa sociálno -charitatívny rozmer akcie. OZ-u Pomoc a Pokora darovalo rôzne oblečenie, 

obuv, hračky, detské doplnky a iné užitočné veci asi 13 rodín z obce Lipovec. Komisia zabezpečila pre účastníkov 

burzy kávu a čaj.  Dňa 16.3.2024 uskutočnila komisia už tretí nákupný výlet, tentoraz do Nového Targu, 

starobylého mesta na juhu Poľska v Malopoľskom vojvodstve. O priestranné trhy bol zo strany našich občanova 

priateľov veľký záujem.  Dňa 4.5. 2024 organizuje komisia zážitkovo - poznávací výlet do Kroměříža zámku, 

vínnych pivníc a na originálnu multimediálnu kvetinovú expozíciu Láska v oblakoch na výstavisku FLÓRIA. 

Kapacita autobusu je naplnená, občania si výlety pochvaľujú. Predsedníčka komisie informovala členov, že 

náklady na výlet vzrástli, nakoľko sa zvýšilo vstupné a konzumné, kurz meny nie je výhodný, musel sa uhradiť aj 

poplatok za zahraničnú platbu do ČR 20 €,  takže zisk z výletu bude nízky. V dňoch 18. a 20. 3. 2024  klienti DSS- 

Méta Lipovec pomohli pri upratovaní a čistení verejných priestorov, tentoraz sa komisia inklúzie zamerala 

na miestny cintorín, pohrabali sme spoločne okolie vojenských hrobov, pozametali priestor pred Domom smútku, 

pamätníkom a parkoviskom, prečistili sme záhony s hortenziami, pakostami a papraďami. Komisia inklúzie pre 

klientov DSS-Méta zabezpečila občerstvenie, a to sladkosti a pitný režim. V priebehu tohto mesiaca,  pri 

príležitosti 54. výročia Dňa Zeme, 22.4.2024 o 16.00 hodine sme boli ako komisia inklúzie oslovení DSS- Méta 

na účasť na inkluzívnej akcii -  vyčistení miestnej studničky a jej okolia. Na túto akciu budú prizvaní aj miestni 

turisti a TOM-  áčikovia. Aj takýmto spôsobom môžeme v ostatných občanoch našej obce zapáliť plameň pre 

nadšenie z ochrany prírody alebo otvoriť témy ničenia životného prostredia. 



Predsedníčka komisie informovala prítomných členov o tom, že komisia disponuje určitou finančnou čiastkou, je 

však na uvážení, na aký účel sa tieto prostriedky použijú.  Predsedníčka navrhla, že polovica z finančných 

prostriedkov by mohla byť napríklad použitá na zakúpenie surovín na guľáš k celoobecnej brigáde ku Dňu Zeme 

dňa 20.4.2024, eventuálne na zakúpenie medailí a cien na plánovaný detský turnaj vo futbale. Navrhla zvážiť 

ekumenické požehnanie obce 20.7.2024, v sobotu, teda deň po 650 výročí prvej písomnej zmienky o obci. Otvorila 

rozpravu o plánovaných aktivitách komisie na najbližší štvrťrok a dala priestor na rozpravu. Do rozpravy sa 

zapojili všetci prítomní členovia. 

Pani Vozárová navrhla, aby sa financie komisie použili v neskoršom období, napríklad na výsadbu pri plánovanej 

pamätnej tabuli na Širokej, nie na tieto obecné akcie ako je brigáda alebo turnaj. Pokiaľ ide o 650 výročie obce, 

súhlasí s tým, aby sa uskutočnilo ekumenické požehnanie obce ale v inom termíne, ako je 24.8.2024 oslava Dňa 

obce, nakoľko ide o personálne, organizačne a technicky náročný deň. Brigádu na skrášlenie obce plne akceptuje.    

Pani Mgr. Haneková uviedla, že 20.7. 2024 je vhodný termín na ekumenické požehnanie obce. Osloví na túto 

aktivitu pána farára Mgr. Dekana. Pokiaľ ide o zážitkové výlety, bolo by možno vhodné na jeseň zorganizovať aj 

výlet s duchovným zameraním. Navrhuje napríklad návštevu pútnických miest ako sú Skalné sanktuárium Božieho 

milosrdenstva na hore Butkov alebo Skalku pri Trenčíne za účasti oboch pánov farárov. Čistenia studničky 

a úpravy jej okolia sa zúčastní. Prikláňa sa aj k využitiu finančných prostriedkov komisie v neskoršom období. 

Pripomenula tiež sviatok patróna obce, ktorý sa uskutoční dňa 28.9.2024. 

Pani Mgr. Dibalová  sa prikláňa k názorom kolegýň z komisie. Zúčastní sa aj na víkendovom popoludní s klientami 

DSS- Méta v mesiaci máj 2024. 

Pán Ing. Ertl navrhol víkendové stretnutie s klientami DSS-Méta na deň 26.5.2024, nedeľu od 10.00 hodiny. 

Potvrdil aj účasť na akcii dňa 22.4.2024 pri obecnej studničke. Súhlasí s použitím finančných prostriedkov komisie 

v neskoršom období. 

Pán  Mgr. Fillip nemá výhrady k spomínaným aktivitám.   

Predsedníčka komisie  poďakovala za príspevky členov v rámci diskusie. Dala o návrhoch hlasovať.  

Za: 6 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

Návrhy boli prijaté. Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: 

 Uznesenie č. 4/2024 -  Komisia pre podporu komunikácie a inklúzie občanov po 

a/ Berie na vedomie Správu o aktivitách komisie za prvý štvrťrok 2024. 

b/ Odporúča uskutočniť ekumenické posvätenie obce dňa 20.7.2024 o 14.00 hodine /sobota/, a za tým účelom 

osloviť oboch pánov farárov Mgr. Škarupu a Mgr. Dekana. 

c/ Odporúča  ponechať doterajšie finančné prostriedky komisie na využitie v neskoršom období.  

d/ Odporúča zrealizovať víkendové posedenie s klientami DSS- Méta dňa 26.5.2024 s malým občerstvením 

a jednoduchými športovými aktivitami, a za tým účelom požiadať o súčinnosť PZ - Magura. 

   

V závere  poďakovala predsedníčka komisie členom  komisie za ich účasť na rokovaní. Rokovanie komisie bolo 

ukončené o 18.10 hodine.   

 

Zapísala: JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová.............................................. 

Zápisnicu overila:  Iveta Vozárová ................................................. 


